
                                                                                                                                  Skierniewice, dn.25.05.2023r. 
Zbigniew Wyszogrodzki 
Radny Rady Miasta Skierniewic 
 
 
        Pan 

        Krzysztof Jażdżyk  
        Prezydent Miasta Skierniewice 

        Rada Miasta Skierniewice 

 
 
 
     INTERPELACJA 

 
  dotycząca prośby skierowanej do Pana Prezydenta Krzysztofa Jażdżyka 
 
 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w imieniu mieszkańców oraz własnym przekazują pismo mieszkańców osiedla Rawka  

z prośbą o pozytywne rozpatrzenie sprawy. 

W załączniku przekazuję treść pisma. 

 
 
 
                                                                                           Z wyrazami szacunku 

             Zbigniew Wyszogrodzki 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



                                         Pismo w sprawie wybudowania tężni solankowej. 
 
 
 
 My niżej podpisani mieszkańcy Skierniewic, osiedla Rawka zwracamy się z prośbą za 

pośrednictwem naszego radnego Zbigniewa Wyszogrodzkiego o wybudowanie na naszym 

osiedlu tężni solankowej.  

 Walory tężni solankowej są nam doskonale znane; od dobrego wpływu na zdrowie 

mieszkańców po aspekty wizerunkowe oraz integracyjne wpływające na atrakcyjność naszego 

miasta.  

 Chcemy nadmienić, że osiedle Rawka jest zamieszkiwane przez prawie 5 tysięcy 

mieszkańców,  którzy oprócz dwóch  siłowni plenerowych nie mają miejsca gdzie mogliby 

się spotkać.  

 W trosce o dobro i zdrowie mieszkańców osiedla Rawka prosimy o pozytywne 

rozpatrzenie  w/w prośby oraz nadanie biegu sprawie.  

 

 
                  Z wyrazami szacunku niżej podpisani mieszkańcy Skierniewic. 
 
 
 


